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Jaarrekening 2020 

Informatieve vragen 

Gelieve bij elke vraag de pagina aan te geven waar de desbetreffende vraag aan refereert en de naam 

van de fractie te vermelden. De rijen met xx open laten. 

 

Vraagnr: xx 

Pagina: 10 

Fractie: PvdA 

Vraag: Het aantal verwijzingen naar bureau Halt (als percentage) ligt in Maastricht meer dan 2 

keer zo hoog dan in andere gemeenten met een vergelijkbare omvang. Hoe verklaart u 

dit enorme verschil? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 12 

Fractie: PvdA 

Vraag: Kunt u de hogere bijdrage FLO nader toelichten? Was dit voorzien? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 19 Prestatie-indicatoren 

Fractie: PvdA 

Vraag: Waarom is er een hoger (CROW) kwaliteitsniveau gerealiseerd dan begroot en wat 

waren de meerkosten hiervan? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 20 Uitvoering Collegebevoegdheden 

Fractie: PvdA  
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Vraag: Waarom zijn actieplannen fiets (vaststellen weke projecten invulling aan gegeven 

wordt) en fietsparkeren centrum (vaststellen welke locaties en hoe om te gaan met 

beheer en handhaving) een collegebevoegdheid? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 23 Lasten verkeer en vervoer 

Fractie: PvdA 

Vraag: U geeft aan dat prijsstijgingen van uitzendbureaus (mede) oorzaak zijn van verhoging 

van de kosten. Waarvoor en waarom worden uitzendbureaus hier ingezet? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 25 Lasten parkeren 

Fractie: PvdA 

Vraag: U geeft aan dat kosten parkeren door corona E475.000 voordeliger / lager uitkomen. 

Wat zouden de kosten zijn geweest als corona geen impact had gehad en waaruit 

bestaat die impact? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 25 Lasten parkeren 

Fractie: PvdA 

Vraag: U geeft bij kostendaling parkeren o.a. aan minder ledigingen (door Corona).  

Wat zouden de kosten zijn geweest als corona geen impact had gehad; immers, het 

aantal parkeerautomaten die geen contant geld meer accepteren is drastisch 

afgenomen in 2020 (volgens planning), waarmee verlaging van deze kosten te 

verwachten was. 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: Xx 

Pagina: 32 Uitvoering collegebevoegdheden 

Fractie: PvdA 
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Vraag: U geeft aan in juli de tweejarige pilot toeristisch woningverhuur af te sluiten en na de 

zomer de evaluatie op te leveren. Is door Corona 2020 niet en begin 2021 niet erg 

onrepresentatief geworden (er is immers veel minder toerisme geweest) en is daarmee 

de pilot niet onvolledig of niet volwaardig uitgevoerd? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 33 

Fractie: PvdA 

Vraag: Kunt u aangeven waarom de provincie is afgehaakt bij zo'n belangrijk thema, terwijl 

men Euregionale samenwerking zeer belangrijk vindt? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 39 

Fractie: PvdA 

Vraag: Wat zijn volgens u die ‘wezenskenmerken’ van het openbaar onderwijs?   

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 41 

Fractie: PvdA 

Vraag: Welke verhuuropbrengsten (€0,093 mln. V) zijn hoger dan begroot? Welke panden 

verhuurt u momenteel precies aan t.b.v. onderwijshuisvesting? Bent u voornemens de 

huurprijzen in de nabije toekomst te verhogen dan wel verlagen?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 45/46 

Fractie: PvdA 
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Vraag: “… de kindgebonden subsidies lager bevoorschot zijn” (p.45) en “verder zijn subsidies 

en indicatiestelling VVE lager dan beraamd” (p.46): hoe verklaart u dat er minder aan 

kindgebonden en VVE subsidies is uitgegeven dan begroot? Wat gebeurt er precies 

met het bedrag dat onder aan de streep ‘over’ is? Klopt het dat dit bedrag voor de 

kindgebonden subsidies ruim €450.000 is?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 46 

Fractie: PvdA 

Vraag: “de in 2020 niet benutte rijksbijdrage blijft beschikbaar voor de komende jaren” (p. 46): 

om welke rijksbijdrage gaat het hier? Wat is de hoogte van die bijdrage? Waarom heeft 

u die niet benut? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 52 

Fractie: PvdA 

Vraag: Kunt u aangeven hoe het overhouden van geld i.v.m. onderhoud stadion zich verhoudt 

tot de slechte staat waarin het stadion verkeert? Waarom heeft u er niet voor gekozen 

om gebruik te maken van de gedwongen sluiting om onderhoud eerder uit te voeren, 

net zoals u dat gedaan heeft bij het zwembad? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 52 

Fractie: PvdA 

Vraag: In het verlengde van deze vragen: wij hebben vernomen dat de gemeente bouwkundig 

onderzoek laat uitvoeren naar de staat van het stadion. Wat is hiervan de (directe) 

aanleiding? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 53 

Fractie: PvdA 
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Vraag: “online bezoek is niet in de telling opgenomen” (p. 53, onder 6): waarom is er geen 

meting naar online bezoek gedaan? Hebben de instellingen zelf wel cijfers over online 

bezoek? Zo ja, kunt u deze delen?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 53 

Fractie: PvdA 

Vraag: Wat gaat er gebeuren met het steunpunt Kunstactief nu Kumulus een andere functie 

krijgt? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 55 

Fractie: PvdA 

Vraag: Bij ‘onvoorziene inspanningen 2020’ staat “de verbouwing van Centre Céramique…” (p. 

55): waarom was dit een onvoorziene inspanning?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 57 

Fractie: PvdA 

Vraag: In de gemeenterekening 2019 is nog sprake van het opstarten van het project met 

betrekking tot het herstel van de stedelijke Jeker. Deze wordt niet meer genoemd in de 

huidige rekening. Wat is hiermee gebeurd? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 57 

Fractie: PvdA 

Vraag: Wat valt voor u onder ‘achterstallig onderhoud’ en wat valt voor u onder ‘regulier 

onderhoud’ vestingmuren? 

Antwoord: xx 
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Vraagnr: xx 

Pagina: 57 

Fractie: PvdA 

Vraag: Waarom is er sprake van ‘niet te voorziene omstandigheden’ op het moment dat men 

weet dat er achterstallig onderhoud is bij de vestingwerken? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 59 

Fractie: PvdA 

Vraag: “het voordeel op de apparaatskosten wordt met name veroorzaakt door het niet invullen 

van vacatureruimte” (p. 59): hoe groot is die ruimte precies en waarom wordt/is deze 

niet ingevuld?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 59 

Fractie: PvdA 

Vraag: Wat betekent de verhuizing van RTV Maastricht financieel voor Centre Céramique? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 63 

Fractie: PvdA 

Vraag: De BBV-indicatoren voor met name de jongeren (jeugdhulp, jeugdbescherming) en het 

aantal Wmo-clienten met een maatwerkarrangement zijn duidelijk afwijkend van het 

gemiddelde van de overige vergelijkbare gemeenten.  

Het noodplan jeugd (RIBs van 2 september 2020 (en niet 23 zoals vermeld) en 23 juni 

2020) gaan namelijk met name over de processen in de bedrijfsvoering en niet zozeer 

over de hierboven genoemde en weinig flatterende cijfers zelf. 

Wat is uw verklaring hiervoor en wat zijn de maatregelen die u wilt nemen om dit bij de 

bron aan te pakken?  

Antwoord: xx 
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Vraagnr: xx 

Pagina: 64 

Fractie: PvdA 

Vraag: Wat is de huidige status van het Noodplan Jeugd dat op 2 september 2020 en 23 juni 

2020 is gepresenteerd?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 64 

Fractie: PvdA 

Vraag: Wanneer meet u de effectindicatoren van ‘samenkracht en burgerparticipatie’ zodat ook 

vastgesteld kan worden of uw doelstellingen behaald zijn? Waarom is dat nu niet 

gebeurd? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 65 

Fractie: PvdA 

Vraag: U stelt dat u mantelzorgondersteuning subsidieert. Kunt u voorbeelden geven van deze 

subsidiering die niet regelrecht onder de Wmo valt, met andere woorden subsidiering 

die buiten de wettelijke verplichting valt? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 65 

Fractie: PvdA 

Vraag: Wat gebeurt er met de middelen van Stichting Leergeld nu deze Stichting heeft 

aangegeven leerlingen niet langer financieel te ondersteunen t.g.v. de aanscherping 

wet vrijwilliger ouderbijdrage? Hoeveel geld betaalt Maastricht jaarlijks aan Stichting 

Leergeld? Waar gaat Stichting Leergeld dan wel aan bijdragen vanaf dit schooljaar 

(2021/2022)?  

Antwoord: xx 
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Vraagnr: xx 

Pagina: 66 

Fractie: PvdA 

Vraag: “de extra middelen bestemd voor het intensiveren van de kwaliteit van inspecties in het 

kader van het toezicht op de kinderopvang zijn niet besteed” (p. 66): waarom zijn deze 

middelen niet besteed? Zijn deze niet-bestede middelen in 2021/2022 alsnog 

beschikbaar om de opgelopen inspectie achterstand in te halen? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 66 

Fractie: PvdA 

Vraag: U geeft aan kinderboerderij de Heeg minder middelen te hebben gegeven die 

gereserveerd waren. Is kinderboerderij de Heeg hierdoor in financiële problemen 

gekomen? Betekent dit iets voor de toekomstbestendigheid van kinderboerderij de 

Heeg? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 67 

Fractie: PvdA 

Vraag: Waarom is er geen meting gedaan hoeveel mensen de Wmo-ondersteuning als 

passend ervaart? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 68 

Fractie: PvdA 

Vraag: Kunt u aangeven hoe het Knooppunt MBO eruitziet, wat de inspanningsverplichting van 
de gemeente Maastricht is, en hoe de samenwerking verloopt, ook wat betreft de 
verdeling van de kosten met de andere gemeenten waar het Vistacollege gehuisvest is, 
en hoe en wanneer deze implementatie wordt geëvalueerd? 

Antwoord: xx 
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Vraagnr: xx 

Pagina: 70 

Fractie: PvdA 

Vraag: Hoeveel geld heeft u in 2020 precies ontvangen specifiek ten behoeve van kinderen in 

armoede? Hoe zijn/waren deze gelden gelabeld? Wat heeft u met dit geld gedaan? 

Graag een concreet overzicht van uitgaven.  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 78 

Fractie: PvdA 

Vraag: De volumeontwikkeling huishoudelijke hulp blijft toenemen. Was dit conform begroting 

of niet? Hoe kijkt u tegen deze ontwikkeling aan? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 79 

Fractie: PvdA 

Vraag: Het aantal jongeren met jeugdhulp is licht gedaald t.o.v. 2019, maar nog steeds hoger 

dan in 2018 en niet conform begroting. Wat is hiervoor de verklaring?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 81 

Fractie: PvdA 

Vraag: Waarom heeft er in 2020 geen nulmeting van het aantal dak- en thuisloze jongeren 

plaatsgevonden? Wanneer vindt de nulmeting dan wel plaats?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 82 
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Fractie: PvdA 

Vraag: Nummer 5) Veilig Thuis: hoe doet u dit stimuleren en faciliteren van Veilig Thuis 

precies? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 87 

Fractie: PvdA 

Vraag: “optimale toegankelijkheid gebouwen” (p. 87): welke gebouwen heeft u in 2020 

optimaal toegankelijk gemaakt? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 89 

Fractie: PvdA 

Vraag: U stelt “De toenamen van het aantal kinderen in bepaalde doelgroepen vergt..”. Over 

welke doelgroepen heeft u het hier specifiek? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 90 

Fractie: PvdA 

Vraag: In hoeverre is prestatie 3 ook effectief gebleken, m.a.w. weet u hoeveel tuinen van 

stenen zijn ontdaan en in plaats daarvan met groen zijn beplant? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 91 

Fractie: PvdA 

Vraag: Hoeveel aanvragen mogen ingediend worden voor de nieuwe stimuleringsregeling 

afkoppeling verhard oppervlak/regentonnen? Voor hoeveel gebouwen/woningen is dit 

reëel in Maastricht? M.a.w. hoeveel gebouwen kennen een oppervlakte van meer dan 

200 m2? 
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Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 92 

Fractie: PvdA 

Vraag: De milieuperrons zijn regelmatig vervuild met zwerfafval. In hoeverre is pijler 4 hierbij 

effectief gebleken (u stelt dat het conform is)? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 95 

Fractie: PvdA 

Vraag: Waarom zijn sinds 2017 geen metingen meer gedaan w.b. het aantal geluidbelaste 

woningen en aantal gevoelige objecten? Wanneer staat dit weer op de planning? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 95 

Fractie: PvdA 

Vraag: Punt 6. Luchtkwaliteit: Onlangs heeft Milieudefensie de roetkaart Maastricht 

gepubliceerd. De conclusies van die milieukaart zijn anders dan hier gesteld. Waar zit 

dit verschil in interpretatie van de luchtkwaliteit met Milieudefensie? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 99 

Fractie: PvdA 

Vraag: U stelt dat de RUD-Zuid-Limburg positieve resultaten heeft gerealiseerd en dat deze 

zijn uitgekeerd aan de deelnemers. Waarop boekt de Gemeente Maastricht deze 

gelden? 

Antwoord: xx 
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Vraagnr: xx 

Pagina: 100 

Fractie: PvdA 

Vraag: Hoe definieert u “overbodige graven”? Welke graven worden niet gesaneerd? Wat zijn 

uw criteria hiervoor? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 102 

Fractie: PvdA 

Vraag: De lasten voor zowel één als meerpersoonshuishoudens zijn al jaren hoger dan 

landelijk gemiddeld. Kunt u aangeven wat hiervan de oorzaak is? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 102 

Fractie: PvdA 

Vraag: Ziet u ook dat vele jongeren en inmiddels ook ouderen wegtrekken uit Maastricht en 

met name naar de Oostelijke en Westelijke Mijnstreek?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 113 

Fractie: PvdA 

Vraag: Wat is de reden, waarom de overheidkosten alweer twee jaar achter mekaar stijgen? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 131 

Fractie: PvdA 

Vraag: Kan de zorg en ondersteuning voor onze kwetsbare inwoners gegarandeerd blijven? 
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Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 152 

Fractie: Er is al maanden een discussie gaande m.b.t. het heffen van hondenbelasting. Wat is 

de zienswijze van de gemeente Maastricht,om de hondenbelasting af te schaffen? 

Vraag: PvdA 

Antwoord: Xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 223 

Fractie: PvdA 

Vraag: Op welke plekken in de stad bent u nu precies met plannen voor grootschalige 

studentenhuisvesting bezig? Wat is de status van al die plannen? Volgens onze 

informatie heeft u op 30-10-2019 voor het laatst een concreet overzicht aan de raad 

gestuurd met initiatieven voor 2020. Wat is de status van deze initiatieven en kunt u 

zo’n zelfde overzicht voor 2021 en 2022 aanleveren? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 241 

Fractie: PvdA 

Vraag: Het vruchtboomfonds van onze gemeente staat flink onder druk. Het saldo holt 

achteruit. Heeft u een plan dit uithollen een halt toe te roepen? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 251 

Fractie: PvdA 

Vraag: Er is in 2020 5,5 mln extra toegevoegd aan de voorzieningen. Er wordt reeds ieder jaar 

2,3 mln gereserveerd vanuit het MJIP. De GREX is in 2020 6,9 mln toegenomen tot ca. 

€ 27,8 mln. Voorziet u dan een verdere grotere stijging de komende jaren?   

Antwoord: xx 
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Vraagnr: xx 

Pagina: 251 

Fractie: PvdA 

Vraag: Indien het antwoord nee, zou dan een extra voorziening van € 4,6 mln niet voldoende 

zijn geweest?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 251 

Fractie: PvdA 

Vraag: Indien het antwoord op de vorige vraag ja is. Bent u dan bereid dit te corrigeren ten 

gunste van het Vruchtboomfonds? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 267/268 

Fractie: PvdA 

Vraag: Kunt u de verschillen tussen begrote en beschikte ‘instandhoudingsubsidies’ van 

onderstaande organisaties toelichten?  

 Stichting Hogeschool Zuyd 

 Stichting Project Sally Maastricht 

 Stichting Opera Zuid 

 Stichting Radar 

 Stichting ADV Limburg 

 Stichting Daalhoeve t.b.v. dieren in stadspark 

 Dierenasiel 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 265 

Fractie: PvdA 

Vraag: Er is flink gecorrigeerd op de grondexploitatie van "Hagerhof". Kunt u aangeven wat de 

aanleiding hiervoor was?  

Antwoord: xx 
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Vraagnr: xx 

Pagina: 268 

Fractie: PvdA 

Vraag: Blijven de niet-bestede uitgaven 2020 (ad. €111.000) in de subsidieregeling LEA 

beschikbaar voor 2021/2022? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 268 

Fractie: PvdA 

Vraag: Kunt u toelichten waarom het subsidieplafond van de subsidieregeling 

‘vrijwilligersactiviteiten welzijn en zorg’ is overschreden? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina: 269 

Fractie: PvdA 

Vraag: Evenementensubsidie jongerenparticipatie: klopt het dat er ruim 1 ton niet besteed is in 

2020? Is dit bedrag toe te voegen aan het subsidieplafond voor 2021/2022 met zicht op 

het ‘uit de coronacrisis’ zijn?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina:  

Fractie: PvdA 

Vraag: De jaarrekening 2020 sluit af met een positief resultaat, hetgeen volgens de wethouder 

Financiën vooral te wijten is aan de bezuinigingsoperatie van 25 miljoen. Hoe verklaart 

de wethouder Financiën dat er nu reeds een positief resultaat in 2020 is geboekt, terwijl 

de bezuinigingen oplopend in jaarschijven van 2021-2024 nog geëffectueerd moeten 

worden. Hoe reëel is de bezuinigingsonderlegger dan geweest? 

Antwoord: xx 
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